
Rapla Maakonna Spordiliidu juhatuse koosoleku protokoll nr 2-2023 

Aeg ja koht: RMSL kontor 09.03.2023.a. kell 15-17.10 

Osalesid: Kalju Kalda, Risto Ütsmüts, Kadi Saks, Rein Pajunurm, Laine Rokk 

Puudusid: Ain Täpsi, Toomas Jaaniste 

Koosolekut juhatas Janno Kivisild 

Protokollis Ülle Laasner 

Päevakord: 

1. Projektitoetuste korra tutvustamine, arutelu – R. Pajunurm  

2. Spordiprojektide I vooru jaotus (8 klubi, 13 taotlust) – R. Pajunurm 

3. ROL ettepanekute arutelu seoses Rapla MSL rahastuse suurenemisega – J.Kivisild 

4. 2023.a. eelarveprojekti II lugemine – R. Pajunurm 

5. Personalikulu 2023 heakskiitmine – R. Pajunurm, L. Rokk 

6. Üldkoosoleku päevakava projekti tutvustus, kinnitamine – R. Pajunurm 

7. Spordimängud 2023, ülevaade aladest – R. Pajunurm 

8. Liikumisaasta 2023 alguse ülevaade, pusade jaotus – R. Pajunurm, L. Rokk 

9. Info 

Räägiti ja otsustati:  

1. Projektitoetuste korra tutvustus 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI:  

1. Projektifondi jaotus 6000 € liikumisaasta väikeprojektidele ja 12 000 € spordiliidu 

liikmesklubidele. 

2. Liikumisaasta väikeprojektide maksimummaht 200 €. 

3. Rein teeb liikumisaasta projektitoetuste kohta eraldi korra järgmise nädala jooksul, juhatus 

kinnitab e-maili teel. 

4. Liikumisaasta projektid esitatakse iga kuu esimeseks kuupäevaks, sekretariaat menetleb 7 

päeva jooksul,  juhatus kinnitab otsuse  e-koosolekul, 1. aprillist võib projekte esitada. 

5. Liikumisaasta projektide info saata KOVdele, maakonnalehes info, FB-s, Rein esineb raadios 

23. märtsil. Info peab olema kättesaadav ka spordiliidu kodulehel. 

6. Teised projektid esitatakse 4 korda aastas nagu varem, info peab olema kättesaadav 

avalikult (kodulehel, info klubidele vormide ja korra dokumentidega). 

 

2. Sporditoetuse I vooru jaotus 

01. 02.2023 esitati 13 taotlust 8 klubi poolt. Hindamisele läksid 10 projekti.  

Toimus arutelu. 

OTUSTATI: 

1. Liikumisaasta projekti eelarvest välja maksta kolm projektitoetust (1, 4 ja 10) summas 600 € 

– poolthääli 7. 



2. Klubitoetuste alt tasuda kõikide projektide taotlused täissummas 3745 € – poolthääli 6, 

(Risto Ütsmüts ei hääletanud). 

 

3. ROL ettepanekute arutelu seoses meie rahastuse suurenemisega 

Rahastus suurenes summas 23 823 eurot (Kultuuriministeeriumi +20 %, lisaks ROLi poolt sama 

summa, mis Kultuuriministeeriumil kokku). Toimus arutelu. Spordiakadeemia tingimused tekitasid 

kõige rohkem küsimusi. Ülle selgitas, et siin kohal ei ole mõeldud mitte spordi- ja haridussüsteemi 

ühendamist Rapla Gümnaasiumis, vaid üldisemaid põhimõtteid- näiteks võrgustikutöö 

spordiklubidega (kohtumised ja arutelud), treenerikoolituste korraldamine ja erinevate vajaduste 

selgitamine. Kris Oliver Maiberg alustas selle protsessiga.  

ROLi esindajatele 2 kohta juhatuses. Rein pakkus välja, et põhikirja ei muuda ja üldkoosolekule 

minna ettepanekuga lisada kaks inimest, ROLi esindajat, juhatuse liikmeteks.  

Maakonna spordi- ja liikumisharrastuse arengukava – Kultuuriministeerium koostab praegu koostöös 

teiste ministeeriumidega liikumisaktiivsuse tegevuskava. Aasta teisel poolel on see heaks sisendiks 

maakonna spordi- ja liikumisharrastuse arengukava koostamisel. Eelarves oli 250 eurot arengukava 

tegemiseks, juhatus tegi ettepaneku summat suurendada, sest sellist suurt tööd ei suudeta 

tõenäoliselt omade jõududega teha. Eelarverida tõsteti 3000 euro peale. 

OTSUSTATI: Rein Pajunurm kooskõlastab ROLiga planeeritud tegevused.  

4. 2023.a. eelarveprojekti II lugemine 

Võrreldes eelmise koosolekuga oli peasekretär viinud sisse mõned muudatused – nt raamatu-

pidamise kulud ja jõud võistlustel osalemise kulud. Reservis on 10 000 €. Kulud ja tulud on 

tasakaalus. Arengukavale tõsteti 3000 € kodulehe administeerimiskulude rea arvelt, kuhu jäi 650 €. 

OTSUSTATI: Eelarveprojekt esitada üldkoosolekule kinnitamiseks. 

5. Personalikulu 2023 heakskiitmine  

Personalikulude uue ettepanekuga tuldi välja juba eelmisel koosolekul ja sellele vastuväiteid ei 

olnud. 

OTSUSTATI: Kinnitada personalikulud – poolhääli 5, ei hääletanud Laine Rokk ja Rein Pajunurm. 

6. Üldkoosoleku päevakava projekti tutvustus, kinnitamine 

Rein Pajunurm tutvustas üldkoosoleku päevakorda. Majandusaasta aruanne valmib nädala pärast. 

Juhatus saab sellega tutvuda  e-maili teel ja  seejärel saab saata revisjonikomisjonile. 

OTSUSTATI: Kinnitada üldkoosoleku päevakord ja välja saata kutsed. 

7. Spordimängud 2023, ülevaade aladest 

Rein Pajunurm tegi ülevaate Spordimängude aladest.  

OTSUSTATI: Info teadmiseks võtta. 

8. Liikumisaasta 2023 alguse ülevaade, pusade jaotus 

OTSUSTATI: Info teadmiseks võtta.  Juhatuse liikmetele jagati Liikumisaasta 2023 pusad. 

9. Info:  



- omavalitsuste talimängud Elvas 4-5.03.  

- JÕUD kevadseminar Hiiumaal 11-12.04.  

- Eestimaa Suvemängud L-Virumaal ja Rakveres 7-9.07.  

- Sport Kooli plaanid 2023/2024: Sport Kooli ettepanek  on tehtud  Kehtna vallas Valtu 

Põhikoolile - põhjendus:  võimalused lisatundideks ujumine, võimlemine. Direktor  peab 

läbirääkimise Kehtna  vallaga rahastamise võimaluste üle. Põhjendus: Rapla vallas on  projekt  

Kaiu PK-s, Märjamaa vallas Märjamaa Gümnaasiumis, Kohila vallale pakuti 2022/2023 

võimalust, kuid  nemad  siis ruumi puudusel  loobusid. 

OTSUSTATI: Info teadmiseks võtta. K. Kalda andis teada, et planeerib osaleda JÕUD keadseminaril 

Hiiumaal 11-12.04.2023 

 

 

 

 


